
PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM COMPROMÍS PER NOVELDA AL
PLENARI ORDINARI DEL 8 DE GENER DE 2019

1.- Sr. Alcalde, està cobrant vostè la indemnització per assistències als òrgans de govern? Des
de quan?

2.- Com és possible que no es convidara a tota la  Corporació a l’acte del  Centenari  de la
primera pedra del Santuari de Santa Maria Magdalena?

3.- Quin canvi representa per a l’Ajuntament, a tots els efectes, el fet que el Santuari estga
consagrat? Qui va prendre aquesta decisió o de qui va nàixer la idea?

4.- Quina funció  tenen els  focus  que acompanyen la  il·luminació  nadalenca als  carrers  de
Novelda? Són de tecnologia LED o una altra de baix consum?

5.- En el Parc de la Garrova els pares dels xiquets han hagut de fer servir llanternes per a suplir
la falta d’il·luminació. Han resolt ja esta situació tan lamentable?

6.- Per què l’Ajuntament no va posar personal per a obrir i tancar el Betlem l’endemà de la
inauguració, un diumenge amb molta gent esperant-ne l’obertura?

7.- Molts dels camins rurals del nostre terme es troben en un estat de conservació lamentable.
Quina és la previsió de l’equip de govern per a reasfaltar-los?

8.- Quins escrits,  telefonades o visites s’han fet  i  en quina data,  des de l’Ajuntament a la
Conselleria de Medi Ambient, per tal que es reprenguen les obres de les pluvials?

9.- Poden explicar-nos per què en l’actvitat nadalenca de la biblioteca Pública anomenada
“cuentos de Navidad” no hi ha hagut cap conte en valencià?

10.- És  cert  que  les  pintures  murals  del  Santuari  de  Santa  Maria  Magdalena  es  troben
afectades per fongs? Tenen prevista modifcació de crèdits per atendre’n la restauració?

11.- Per què no s’ha reunit amb els responsables de la Conselleria de Educació, Investgació,
Cultura i Esports per a buscar una solució viable als Conservatoris de Música i de Dansa?

12.- És la primera vegada des de la restauració de la democràcia que en este ajuntament no es
convoca  la  Mesa  Negociadora  amb  els  representants  sindicals  per  tal  de  tractar  els
pressupostos  municipals  abans  de  la  seua  aprovació.  Això  ha  comportat  una  impugnació
pressupostària i  una possible querella contra vosté per part de les organitzacions sindicals.



Podem saber la causa per la qual vosté no va convocar la Mesa Negociadora tal com marca la
legislació?

13.- Sr. Alcalde, quantes preguntes solia fer vostè, quan era oposició, a l’anterior Alcaldessa
durant el passat mandat?

14.- Srs. Regidors i Sres. Regidores del Grup UPyD, no creuen que és hora ja de manifestar-se
sobre el partt polltc amb què treballaran de cara les pròximes eleccions?

15.- És cert que durant la primera setmana de gener ningú atenia l’Ofcina de Turisme? No hi
ha cap manera de substtuir les vacances de les persones que hi treballen, especialment en els
perlodes on la majoria de gent també fa vacances i pot requerir els seus servicis?
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